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In deze vergadering zijn de volgende onderwerpen besproken: 

- Bestuurswissel 

- Activiteiten 

o Jaarvergadering 

o Larvenactiviteit 

o RubiNnovation 

o Midzomerfeest 

 

Vandaag was een bijzondere vergadering! Han was voor het eerst aanwezig als bestuurder en Nienke 

en Marije nemen afscheid van het bestuur. Om deze gelegenheid gedenkwaardig te maken hadden we 

een heerlijk wijntje erbij en (ook vanwege Hanneke’s verjaardag) konden we genieten van zelfgemaakte 

taart. Nienke en Marije nemen vol vertrouwen afscheid en wensen Remie, Hanneke en Han veel succes 

en plezier! 

De nieuwe taakverdeling zal als volgt zijn: 

Hanneke Leegwater – Voorzitter, bestuurslid intern, contactpersoon nieuwsbrief 

Han Mertens – Secretaris 

Remie Janssen – Penningmeester, inventarisbeheer, contactpersoon SBON 

Deze wijzigingen zullen ook officieel doorgevoerd worden en het beheerderschap/contactadres e.d. zal 

overal gewijzigd worden. Bij de overdracht zijn korte handboeken geschreven voor bestuur algemeen 

en de verschillende functies. Dit om de continuïteit de waarborgen. 

 

Begin maart is de jaarvergadering geweest om 2015 te evalueren en input te vragen voor het beleid in 

2016. Onze evaluatie van de jaarvergadering zelf begon met de conclusie dat het erg geslaagd was 

met een goede opkomst. Het kan nog wel wat korter en meer to the point, wat een goede uitdaging is 

voor volgend jaar. We hebben ook nuttige feedback gekregen. We zullen dit niet meer op papier 

wijzigingen in het jaarverslag, maar zeker meenemen bij het maken van de plannen voor komend jaar. 

Inhoudelijk zijn deze terug te vinden in de notulen van de jaarvergadering. 

Twee weken na de jaarvergadering was het alweer tijd voor de volgende activiteit: The olympiad 

returns! De eerste larvenactiviteit. Ook hier was de opkomst goed met een mooie verhouding van oud-

oud-olympisten en de nieuwste lichting. Het programma was wat vol waardoor niet alles gedaan kon 

worden, maar de activiteiten die we deden werden erg gewaardeerd. De hoeveelheid eten en drinken 

was moeilijk in te schatten, maar niemand had honger dus komt altijd goed. De evaluatie namens de 

commissie en hun afrekening volgen nog. 

Een activiteit die hopelijk binnenkort weer komt is RubiNnovation. Er zijn een aantal enthousiastelingen 

die de commissie weer willen oppakken. Wil je helpen, mail ons dan of reageer op hun berichtjes op 

het forum/facebook! 

Ook voor het midzomerfeest zijn alweer een paar enthousiaste olympisten opgestaan! Zij kunnen 

zeker nog wat hulp gebruiken, dus voel je geroepen deze mooi tradities voort te zetten! 

 

Tot slot hebben we nog wat kleine dingen besproken: er komt weer een nieuwsbrief aan, er zal een 

subforum komen voor Rubisco mededelingen, er komt een declaratieformulier, en er zijn plannen voor 

het inkscape-clinic voor de boekjesmakers 2017! 


